
IZ KRAJEVNIH
SKUPNOSTI

MANJ ELEKTRIČNE
ENERGIJE

Zaradi majhnega pretoka vode, ki znaša v
povprečju le 34 kubičnih metrov na sekundo,
proizvedejo v Elektrarni Medvode le okoli 150
tisoč kilovatnih ur električne energije dnevno.
Po planu, katerega osnova je dolgoletno po-
vprečje pretoka vode — 70 kubičnih metrov
na sekundo, bi morali v letošnjem letu proiz-
vesti 83 milijonov kilovatnih ur električne
energije. Ker so do 15. decembra proizvedli
nekaj nad 70 milijonov kilovatnih ur električ-
ne energije, plana ne bodo mogli izvršiti, saj
v tem letnem času ni pričakovati večjega pre-
toka vode.

ASFALT TUDI V POLJU
PRI VODICAH

Delavci podjetja Slovenijaceste iz Ljublja-
ne so pred nedavnim položili asfaltno prevle-
ko na 400 metrov dolgem odseku ceste med
vasjo Polje do priključka na regionalno cesto
Ljubljana—Brnik. Ta najkrajša cestna pove-
zava vasi Polje z ostalimi kraji je veljala 480
tisoč dinarjev, od česar so polovico vsote pri-
spevali občani s samoprispevkom in prosto-
voljnim delom.

VARČEVATl JE TREBA
V spremnem dopisu h gradivu za eno od

točk dnevnega reda delavskega sveta je bilo v
pripisu napisano: »Zaradi varčevanja smo na-
redili le 20 kopij zato prosimo za vašo uvidev-
nost in apeliramo na člane delavskega sveta,
da tekst pogodbe berejo v dvoje.«

Na isti seji je delavski svet brez zadreg od-

NOV TRANSFORMATOR

Delavci podjetja Elektro Ljubljana-okolica
po postavili v vasi Repnje pri Vodicah nov
transformator, ki je veljal 300 tisoč dinarjev.
75 tisoč dinarjev so prispevali občani s samo-
prispevkom, preostali denar pa sta zagotovili
občinska skupščina in podjetje Elektro Ljub-
ljana. Z novim transformatorjem so odprav-
ljene težave pri uporabi električnih aparatov,
katerih vaščani posebno ob konicah sploh ni-
so mogli uporabljati.

PODHOD IZROČEN NAMENU

V ponedeljek, 17. decembra je bil podhod
za pešce pri tovarni Color na cesti Medvode—
Preska predan namenu. Strokovnjaki pri teh-
ničnem pregledu niso ugotovili večjih pomanj-
kljivosti podhoda, ki so ga delavci Železniške-
ga gradbenega podjetja iz Ljubljane zgradili
v predvidenem roku. Z dodatnim asfaltiranjem
dohoda in primerno osvetlitvijo pomeni pod-
hod pridobitev za Medvode, saj je odpravljen
prehod čez progo, ki je bil posebno za šolarje
zelo nevaren. Obenem je s tem zaključena za-
časna prometna ureditev Medvod, kjer je ra-
zen podhoda urejen tudi varen prehod vozil
čez železniško progo ter semaforsko urejen pri-
ključek na cesto I. reda.

pisal za 322.928,84 dinarjev raznega blaga, naj-
več drobne, nekurantne embalaže.

Res, kar je res. Varčevati je treba znati.. .
(Kolektiv, glasilo tovarne Lek, št. 22)

NOVO DRUŠTVO
V tovarni barv in lakov Color Medvode so

zadnje dni novembra ustanovili športno društ-
vo. Za ta korak so se odločili zato, ker že se-
daj deluje v kegljaški, nogometni in strelski
sekciji več kot 120 članov kolektiva, ustanoviti
pa nameravajo še šahovsko, namiznoteniško,
planinsko in rekreacijsko sekcijo, s čemer bo-
do v delo društva vključili skoraj vse člane
kolektiva.

MOTEL MEDNO
H KOMPASU

Kolektiv Motela Medno je že dalj časa ču-
til potrebo po združitvi z močnejšo delovno
organizacijo. Odločili so se za renomirani
Kompas in tako bodo po 1. januarju 1974 pri-
čeli poslovati kot nova TOZD omenjenega
podjetja. Motel, ki ima 93 ležišč, restavracijo,
vrt in igrišče minigolfa, bo v novi sredini lah-
ko dopolnjeval zmogljivosti tudi izven sezone,
saj ima v načrtu graditev novih prenočitvenih
zmogljivosti in nočnega zabavišča. Obenem
bodo več pozornosti posvetili kmečkemu tu-

rizmu ter s posojili pomagali urejati sobe pri
zasebnikih, ki bi jih bili voljni oddajati.
Kupili so pet tisoč kvadratnih metrov zem-
ljišča in bodo uredili smučišča ter postavili
vlečnico, saj si zaradi bližine Ljubljane obe-
tajo dovolj smučarjev.

NELIKVIDNOSTI
NE POZNAJO

V Strojno kovinskem industrijskem pod-
jetju letos dobro gospodarijo. Računajo, da bo-
do do konca leta dosegli realizacijo v višini
280 milijonov dinarjev, torej bo v primerjavi
z lanskim letom povečana kar za 25 %. V ena-
kem odstotku bo porasel tudi celotni dohodek,
akumulacija za 45 %, osebni dohodki pa za
12 %•

Osnova proizvodnega programa je izdelava
gradbenih strojev, ki jih dopolnjuje kmetij-
ska mehanizacija. V letošnjem letu so zgradili
novo proizvodno dvorano, prostore za prede-
lavo armirane plastike ter preuredili kotlarno.
Izdelki jim gredo dobro v denar in nimajo
težav z dolžniki, tako da nelikvidnosti praktič-
no ne poznajo.

Za prihodnje leto imajo v načrtu povečano
proizvodnjo montažnih fasadnih odrov, ki so
novost v gradbeništvu ter pričetek proizvodnje
osebno-tovornih dvigal po švedski licenci.

FRANCE ROTAR
RAZSTAVLJAL V COLORJU

V prostorih tovarne barv in lakov Color
Medvode je bila zadnje dni novembra razsta-
va del akademskega kiparja Franceta Rotarja
iz Medvod. 16 plastik v bronu je bilo postav-
ljenih v delovno okolje zaposlenih, ki so bili
prvič soočeni z moderno umetnostjo. Kljub ki-
parjevi moderni formi je razstava vzbudila
precejšnje zanimanje delavcev in bila prijetno
dopolnilo njihovega delovnega okolja. .'.•

Vzoren kolektiv
Vsepovsod slišimo o potrebnosti vključe-

vanja mladine v delo in življenje krajevnih
skupnosti. Na terenu »Milan Majcen« so v
tem prešli od besed k dejanjem. Spomladi so
ob podpori vseh družbenopolitičnih organiza-
cij terena ustanovili mladinski odbor, ki je
z vztrajnim in potrpežljivim delom ob men-
torstvu tovarišice prof. Poženelove uspel v pol
leta pripraviti zanimiv in pester program. Na-
bavili so mizo za namizni tenis, kupili nekaj
kompletov šaha, navezali stike z vojašnico
»Boris Kidrič« v Sentvidu in njihovo strelsko.
družino. Posebno pa je pomembno, da so našli
pot do mladine v Domu Otona Zupančiča, ki
je na njihovem terenu in kjer bodo lahko so-
delovali v številnih aktivnostih, ki jih njihov
aktiv že ima. To je seveda samo nekaj uspe-
hov, ki jih je odbor dosegel in s katerimi se
je lahko predstavil vsem mladincem na skup-
nem sestanku 14. decembra 1973 v terenski
dvorani. Prisotne mladinke in mladince je
predsednik odbora tovariš Tomo Savnik se-
znanil s programom in jih pozval, naj se v
čim večjem številu udeležujejo teh dejavno-
sti. Pa tudi sami mladinci so dali vrsto pred-
logov in želja: od filmskega, literarnega, li-
kovnega krožka, do telovadbe in športnih iger.
Dogovorili so se še za predavanja o topogra-
fiji, narkomaniji in potopisju. Dali so vrsto
predlogov za ureditev in olepšanje terenske
dvorane v bolj prijeten delovni prostor. Poka-
zali so toliko volje in življenjskega optimizma,
da lahko rečemo, da smo dobili nov, vzoren
mladinski kolektiv.

M.M.


